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Z A P I S N IK 

 

 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 27. rujna 2023. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 20:00 sati.   

 

 Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Saša Brezovac, Stela Horvat, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina Škorvaga, Filip 

Ivanović i Tomislav Čamagajevac. 

 

 Ne nazočni vijećnici: Marijan Mandić, Željko Varžić, Alenko Bajer i Bruno Čačić.  

 

 Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, pročelnik-tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Davor Runje, direktor 

HRV, Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine info.  

  

 Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 10 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (10 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i    r e d 

 

1. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za izdavanje zadužnice kao jamstva  

    za uredno izvršenje ugovora u korist Ministarstva turizma i sporta. 

 

Predsjednik je obavijestio vjećnike prije početka prve točke dnevnog reda, da je stigla 

obavijest od vijećnika Dalibora Bošnjakovića, da je stavio u mirovanje vijećnički mandat iz 

osobnih razloga. Dok ne budemo dobili iz redova HDZ njegovu zamjenu, do tada Gradsko 

vijeće će imati 14 vijećnika. 

 

     Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 



-  2  - 

 

TOČKA 1. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA  

        IZDAVANJE ZADUŽNICE KAO JAMSTVA ZA UREDNO IZVRŠENJE 

        UGOVORA U KORIST MINISTARSTVA TURIZMA I SPORTA 

 

 Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 22. sjednici, održanoj 27. 

rujna 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Matko Šutalo. 

 

Matko Šutalo 

- obzirom da se radi o većem iznosu sufinanciranja od strane Grada Valpova, prije 10-tak 

dana smo kontaktirali Županiju i župana, i dogoorili sastanak za idući tjedan, naravno s 

razlogom da jedan dio tereta našeg sufinanciranja podnese i Županija, obzirom da Gradsku 

dvoranu koristi Srednja škola Valpovo, čiji je osnivač Županija, vjerujem da ćemo idući 

tjedan dogovoriti jedan dio koji će sufinancirati kod samog izvođenja radova i OBŽ. Župan je 

izrazio spremnost na dogovor, tako da uz ostalo što financira Županija što se tiče Grada 

Valpova nekih projekata koji su od važnosti za Županiju i za Grad Valpovo, vjerujem da 

ćemo i ovaj projekt zajednički odraditi. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (10 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

………. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,10 sati.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 

 

 

 

 

 


